
debe tenersele un gran respeto por
que es la base del castillo. Con una

buena piña podremos conseguir to
dos los objetivos que nos propon
gamos. En la actualidad tenemos

una buena piña para castillos de 7.
La incorporación de nuevos compo
nentes de los Xics sería muy impor
tante para cumplir los objetivos de
este año. (Aquí quisiera hacer un in

ciso en el tema de las piñas porque
creo que es importante que cuando
se está realizando una prueba en

los ensayos todo el mundo esté
ATENTO pues puede ser perjudicial
para todos ya que si estás despis
tado no estás preparado para reci
bir el golpe y, lo que es peor, los críos

pueden hacerse mucho daño. XICS

consigamos entre todos que esos

tres o cuatro despistados estén aten

tos y se conciencen de los impor
tante que es para todos los Xics sa

ber hacer castillos).
y de los peques, nada que repro

char; són unos fenómenos con los

que no creo que tengamos proble
mas. ¡Ánimos campeones!

DomingoMenchén

JA ELTENIM!!

Ja el tenim! Ja l'hem descarregat!
Felicitats Xics. Felicitats pel treball
que hem anat fent aquesta
temporada, en la que ja portem (de
moment) nou torres de set i hem

descarregat el quatre de vuit (que
no serà l'últim). Encara que alguns
de vosaltres hagueu pensat que el

podíem intentar una mica abans de

Llinars, plaça de castells de vuit

gràcies a nosaltres i poble al qual
hem d'estar en part agraïts perquè
cada any hi hem pogut anar a fer
castells, penso que ha valgut la

pena esperar una mica i intentar-lo
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4 de 8 descarregat a Llinars. Renoi quina alegria!

quan hem vist la possibilitat de
descarregar-lo. I és així la forma en

què hem de continuar avançant per
poder arribar a ser una colla gran.
A partir d'ara, hem de tocar de peus
a terra i continuar treballant per poder
repetir aquest quatre de vuit aillarg
de la temporada i a més assajar de
forma més seriosa que fins ara el
tres de vuit, encara que com sabeu
el tres és un castell que és força més
difícil que el quatre. A més, aquest
final de temporada haurem de
començar a assajar folres. No, no

ho dic de broma. Si de cara a la
propera temporada volem intentar
el dos de vuit, hem de començar ara

a veure com funcionen els folres i

aprendre a treballar-los. Però, què
vol dir folrar? Vol dir que hem de
portar més gent nova a l'assaig i ser

hi tots. Amb això podrem arribar a

ser realment una colla de vuit. A més
també ens cal canalla, ja que com

heu pogut veure aquest any hi ha

hagut poques incorporacions
respecte a l'any passat.
Doncs, bé, espero que aquest final

de temporadasigui tan exitosa com

esperem tots.

Ramon Rovira (Capde colla)
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